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I n t e r p e l a c j a           m  i e d z      y s e s y j      n a  

Dotyczy:   Sprawa   z   dyŜuru   radnego.   Krakowskie   Towarzystwo   Opieki   nad
Zwierzętami.

Panie Prezydencie proszę o przekazanie mi informacji dotyczącej podziału
kwoty przyznanej na opiekę nad zwierzętami. Zniesienie tzw. podatku od psów, które
było przekazywane Krakowskiemu Towarzystwu Opieki nad Zwierzętami, a co za
tym idzie krakowskiemu azylowi dla zwierząt uwaŜam za błąd RMK. Szanuję jednak
demokrację i uwaŜam, ze naleŜy obecnie mądrze i roztropnie podzielić kwotę, która
RMK w swej uchwale przyznała na pokrycie wydatków związanych z działalnością
ośrodków, które zajmują się opieką nad zwierzętami. Z tego co się orientuję nie
dotyczy to tylko zwierząt  bezdomnych. Na uwadze naleŜy równieŜ  mieć  np.
pokrywanie kosztów leczenia zwierząt osób, których obecna sytuacja nie pozwala na
sfinansowanie leczenia itp.

Do  wykorzystania  przekazuję  kopię  sprawozdania  z  działalności
Krakowskiego Towarzystwa Opieki nad Zwierzętami wręczonego mi przez [wyłączenie

jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył

Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych], dawnego pracownika TONZ
która  obecnie  jest  na  emeryturze,  jednak  dalej,  społecznie  wspiera  czynne
działalność instytucji opiekujących się zwierzętami.


